
 
 
 
 
 
 

 
 
Forslag fra Buskerud Skikrets 

Det har vært endel diskusjoner om at det er et lite motiverende format på NC og NM for junior 
guttene fra flere av klubbene, utøverne, trenere og foreldre. Vet det er utfordringer med FIS poeng, 
men når vi mister juniorer som føler det blir veldig langt opp når de må kvalifisere og konkurrere med 
seniorene hjelper det lite for utviklingen av idretten. Har også hørt at noen av de beste juniorene 
også mener dette. 
 
Forslag: 
Fagmøtet setter ned et utvalg for å komme opp med mulige alternative løsninger som presenteres 
NOR Freeski, som igjen skal konkluderes i separat møte før neste sesong starter.  
 


